南投縣政府警察局辦理違反入出國及移民法案件罰鍰處分書
Notice of Fines for Violations of the Immigration Law
Nantou County Police Bureau

中華民國    年  月   日
Date:

投警外字第          號
File No.: 
承辦人:
Processing Clerk:

電話：(049)223-4302
Phone No.: (049) 223-4302

	受處分人姓名：
Fine Recipient:
	
	法定代理人:
Statutory Agent:
	

	國籍、性別：
Nationality/Gender:
	
	國籍、性別：
Nationality/Gender: 
	

	出生年月日：
Date of Birth:
	
	出生年月日：
Date of Birth:
	

	  護照號碼：
Passport No.:
	
	  護照號碼：
Passport No.:
	

	住居所：
Address:
	
	住居所：
Address:
	

	主文：
Text of Decision:

處罰受處分人新台幣        元整。
A fine of NT$_________ is assessed.

事實與理由：受處分人於中華民國       年   月   日，

因

經查證屬實，爰依入出國及移民法第五十九條第      款規定，處罰如主文。
Facts and Reasons: It has been found that the fine recipient violated the regulations of paragraph Article 59 of the Immigration Law and shall be fined as stated in the text.



	說明：
Explanation:
正本：受處分人
Original to: Fine Recipient
副本：本局外事課
Copy to: Foreign Affairs Section, Nantou County Police Bureau

	附註：
Notes:
一.違反入出國及移民法第五十九條第二、四、五款案件之外僑， 限接到本處分書之翌日起七日內親自逕向本局外事課繳納罰鍰，並應分別申請外僑居留證、辦理登記、出國；逾期未繳納者，依行政執行法移送管轄行政執行處執行，未依限出國者，得強制驅逐出國。
1. Overseas Chinese or foreigners violating the regulations of paragraphs 2, 4, and 5 of Article 59 of the Immigration Law should go to the Foreign Affairs Section of this Bureau to pay the fine in person within 7 days after receiving this letter and should apply for an Alien Residence Certificate, register at the Bureau or leave the country as the case may require. Fines unpaid after this date shall be referred to the administrative office of this jurisdiction for execution based on the Law of Administrative Execution. Those who do not leave the country by the stated deadline will be deported.
二.如有不服處分，應於收到本處分書翌日起三十日內，向內政部提起訴願。

2. If there is an objection to this decision, a petition should be filed to the Ministry of the Interior within 30 days after receiving this letter.


局長  李福順
Li Fu-Shun, Director-general

第一聯：交受處分人或其法定代理人(紅)
First Copy (Red): For the fine recipient or his statutory agent
第二聯：送舉發機關(黃)
Second Copy (Yellow): For the reporting unit 
第三聯：警察局存查(白)
Third Copy (White): For the police bureau 
